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Abstract (en)
The assembly consists of a first container (2) surmounted by a ball valve (6) which moves from a closed position to an open position to dispense the
product (P). The container (2) has two chambers which are kept separate from one another by a sealed piston (16). The first chamber (33) contains
the product and the second (34) a propellant gas. The gas is fed into the second chamber from a separate container (20) attached to the first by a
sleeve (24), and the valve (6) opens only when the piston applies a pressure to the product.

Abstract (fr)
Ensemble de conditionnement et de distribution sous pression (1) d'un produit (P), notamment cosmétique, comportant un premier récipient (2),
surmonté d'une première valve (6) apte à passer d'une position de fermeture à une position d'ouverture en vue de la distribution du produit (P),
ledit récipient (2) définissant deux compartiments (33, 34) séparés de manière étanche par un piston mobile (16), un premier compartiment (33)
contenant le produit (P), et un second compartiment (34) pour recevoir un gaz propulseur apte à pressuriser le produit va le piston mobile (16).
Selon l'invention, en position de fermeture de la valve (6), le second compartiment (34) est sensiblement à la pression atmosphérique. <IMAGE>
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